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U8: Forslag til jernbaneutvikling 1 

 2 
Kjære årsmøte!  3 
 4 
Vi snakker veldig mye om jernbaneutvikling i Trøndelag. Vi snakker om elektrifisering, vi snakker om 5 
to tog i timen, vi snakker om billigere togbilletter, som «alle» snakker høyt om. Men hva med å utvide 6 
togtilbudene til å utvide Trønderbanen fra Oppdal i sør, til Namsskogan i nord? 7 
 8 
Dette kan være viktig for hele Trøndelag for å binne jernbanetilbudet i fylket, men også gi 9 
distriktskommunene et bedre tilbud for pendling og kan skape arbeidsplasser i det små. Det kan også 10 
bidra til at man bli litt mindre avhengig av bil, til de som bor i distriktet og skal ferdes til det store. 11 
 12 
Når vi snakker om to tog i timen og full elektrifisering av jernbanen, kan det også bidra til større 13 
behov for to tog i timen, lengre elektrifiseringsatsingen til Namsskogan, bare hvis man setter inn 14 
midlene til å oppfylle satsingen. 15 
 16 
Så, la oss gjøre distriktskommunene og jernbanetilbudet mye bedre enn tidligere! 17 
 18 
Petter Kampli 19 
 20 

Uttalelsen ble sendt inn etter frist. Årsmøtet bestemmer om den skal behandles. 21 


